



ESPACE À LOUER CENTRE DE CONDITIONNEMENT PHYSIQUE

Surface disponible : 245 m² (2637 pi²)
Autres espaces inclus : (3) terrains de squash
(1) terrain de racquetball
(1) terrain de racquetball converti en basketball

Loyer : Négociable

Équipement : Possibilité d'équipement disponible – appeler au 789-2701 pour plus de renseignements

Votre application doit être soumise **en utilisant le formulaire de proposition** disponible à l'hôtel de ville ou sur le www.campbellton.org.

Date limite : Le 3 novembre 2017

Poster votre application au C.P. 100, Campbellton, N.-B., E3N 3G1 ou bien la déposer au 76, rue Water, Campbellton, E3N 1B1, à l'attention de Manon Cloutier, DG.



SPACE FOR RENT FITNESS CENTRE

Space available: 245 m² (2637 ft²)
Additional space included: (3) Squash courts
(1) Racquetball court
(1) Racquetball court converted to basketball

Rent: Negotiable

Equipment: Some equipment available - call 789-2701 for more information

Your application must be **submitted on the proposal form** available at City Hall or at www.campbellton.org.

Deadline: November 3, 2017

Mail your application at P.O. Box 100, Campbellton, NB, E3N 3G1 or drop it off at 76 Water Street, Campbellton, E3N 1B1, to the attention of Manon Cloutier, CAO.



ESPACE À LOUER
CENTRE DE CONDITIONNEMENT PHYSIQUE
FORMULAIRE D'APPLICATION

Nom de l'appliquant : _____

Adresse complète : _____

No civique

Rue

Ville

Province

Code postal

No. de téléphone : _____

Maison

Bureau

Cellulaire

Description du projet proposé :

Date souhaitée du début de la location : _____

Durée souhaitée du contrat de location : _____

Montant mensuel proposé pour la location de l'espace : _____ \$ (Avant les taxes applicables)

Intéressé à acheter l'équipement de la CBDC : oui non Appeler 789-3724 (Michel Guitard)

Si la réponse est oui, inclure avec l'application une **lettre de la CBDC** indiquant que vous pourrez obtenir le financement requis pour l'achat de l'équipement de gym.

Intéressé à utiliser l'équipement du Centre Civique tel que vu sur le site : oui non

Une **lettre de votre compagnie d'assurance** indiquant que vous pourrez obtenir la couverture d'assurance suivante doit aussi être soumise avec ce formulaire d'application :

- b) Le Locataire doit fournir à la Ville un certificat d'assurance assorti d'une police de RCG de 2 000 000,00 \$ par événement, la Ville étant un assuré additionnel à la police.

Signature : _____

Date : _____



**SPACE FOR RENT
FITNESS CENTRE
APPLICATION FORM**

Name of applicant : _____

Full Address: _____

Civic Number

Street

City

Province

Zip Code

Phone Number : _____

Home

Office

Cell

Description of proposed project :

Preferred date of start of rental : _____

Preferred lease contract duration : _____

Proposed monthly rent: _____ \$ (Before applicable taxes)

Interested in buying the gym equipment from the CBDC : Yes No Call 789-3724 (Michel Guitard)

If the answer is yes, include with the application a **letter from the CBDC** indicating that you will be able to obtain the financing required for the purchase the equipment.

Interested in using the equipment of the Civic Center as seen on the site: Yes No

A letter **from your insurance company** indicating that you will be able to obtain the following insurance coverage must also be submitted with this application form:

- (a) The Lessee must provide the Lessor with a Certificate of Insurance with a CGL policy of \$2,000,000.00 on a per occurrence basis with the Lessor an Additional Insured on the policy.

Signature : _____

Date : _____